

مدرستنا الثانوية الانجليزية - الفجيرة OUR OWN ENGLISH HIGH SCHOOL-FUJAIRAH

P.O. BOX 967, FUJAIRAH, UNITED ARAB EMIRATES | info@ourown.school | www.ourown.school | +971-92224855

Ref No: OOEHS/Cir/154/2021-22

May 11, 2022

Circular to Parents: Regarding School Timings and Arrival IGCSE R1 to S5 and CBSE KG1 to Grade 12

Dear Parents,

Greetings!!!!

With reference to the circular sent (Circular No. 152 dated 6th May 2022) regarding school timings, it is observed that the students are arriving late after the reporting time.

Please note that the school starts at 7:30 AM and the reporting time is between 7:20 to 7:30 AM. Parent of Students who are availing own transport are requested to drop their children on time.

Parents of Students who are availing school transportation are requested to follow the pickup timings provided by the transportation office, in order for the buses and the students to reach the school on time.

We would highly appreciate your kind cooperation and understanding in this regard for smooth functioning of the school.

أولياء الأمور الأعزاء،

تحية طيبة وبعد،

بالرجوع إلى التعميم المرسل مسبقاً (التعميم رقم 152 بتاريخ 6 مايو 2022) بشأن مواعيد الدوام المدرسي، لوحظ أن الطلاب يصلون متأخرين بعد وقت الدوام المدرسي.

يرجى ملاحظة أن الدوام المدرسي يبدأ في تمام الساعة 7:30 صباحًا وأن وقت الحضور المدرسي هو بين 7:30 إلى 7:30 صباحًا. يرجى من أولياء أمور الطلاب الذين لا يستخدمون المواصلات المدرسية ايصال ابناءهم في الوقت المحدد.

كما يرجى من أولياء أمور الطلاب الذين يستخدمون وسائل المواصلات اتباع مواعيد المواصلات/الحافلات التي يوفرها مكتب المواصلات، حتى تصل الحافلات والطلاب إلى المدرسة في الوقت المحدد.

نقدر تقديراً عالياً تعاونك وتفهمك اللطيف في هذا الصدد من أجل حسن سير المدرسة.

مع أحر التحيات،

With kind regards,

DAN 11/05/22

Dr S Reshma Principal/School Director

